
6 آینه هنر
سیاوش مفیدی:

خط قرمزها مانع رشد سریال های 
تلویزیونی شده است

تلویزیون سال هاست با ریزش مخاطب مواجه شده است

سیاوش مفیدی با اعتقاد بر اینکه در بخش سریال سازی 
سلیقه مردم و خواست جامعه اهمیت دارد، تاکید دارد: 
تلویزیون مخاطب داشته  اگر می خواهیم مثل قبل در 
باشیم، باید خط قرمزها را کم کنیم. بازیگر سریال در 
دیگر  تلویزیون  گوید:  می  بندی«  »چشم  پخش  حال 
طنز  کارهای  تعداد  و  ندارد  کمدی  سریال  قبل  مثل 
اند؛ در حالی که شادی و طنز در هر  خیلی کم شده 

شرایطی نیازِ جامعه است.
سیاوش مفیدی ـ بازیگر ـ در گفت و گویی با ایسنا 
از حضور در سریال طنز »چشم بندی« و آسیب شناسی 

مجموعه های طنز تلویزیون گفت.
او که این شب ها با سریال »چشم بندی« در قاب 
تلویزیون دیده می شود، از همکاری با این مجموعه طنز 

ابراز رضایت می کند و می گوید: »چشم بندی« سریال 
خوبی است و راضی ام. نقشی هم که در این مجموعه 
است.  برخوردار  زیادی  طنز  های  درونمایه  از  دارم 
»چشم بندی« دومین همکاری ام با شاهد احمدلو بعد از 
سریال »سه دونگ سه دونگ« است که آن هم تجربه 
خیلی خوبی بود و از جمله کارهای موفق تلویزیون در 

ماه مبارک رمضان بود.
مفیدی خاطرنشان می کند: نکات مثبت زیادی در 
همکاری با شاهد احمدلو وجود دارد؛ او ضمن اینکه 
کاربلد است، تعامل خوبی با بازیگر دارد و این ویژگی 
جهت  در  پیشنهادهایی  بازیگران  اگر  است.  مثبتی 
قبول  حتماً  احمدلو  آقای  باشند،  داشته  کار  پیشبرد 
بسیار  طنز  و  کمدی  به  دیدش  اینکه  ضمن  می کند؛ 

خوب است.
بازیگر سریال های »قرارگاه مسکونی«، »سه دونگ 
سه دونگ«، »نون خ«، »نوروز رنگی« و »معمای شاه«، 
لحاظ جذب  به  تلویزیون  درباره وضعیت حال حاضر 
مخاطب، خصوصا در حوزه تولید و پخش سریال ها، 
چنین بیان می کند: متاسفانه تلویزیون سال های زیادی 
است که با ریزش مخاطب مواجه شده است. الان هم 
هر چقدر دست عوامل سازنده را بیشتر باز بگذارند و 

سانسورها و خط قرمزها را کم کنند، تلویزیون دوباره 
می تواند مخاطب جذب کند.

در  خصوصا  فیلمنامه  مبحث  اهمیت  درباره  او 
حال  در  گوید:  می  اینگونه  کمدی  سریال های  حوزه 
ساخته  طنز  سریال  چندان  تلویزیون  در  که  حاضر 
ـ  سیاسی  کارهای  و  درام  سمت  به  بیشتر  و  نمی شود 
امنیتی رفته اند و ما دیگر مثل سال های قبل خیلی کار 
فیلمنامه بسیار مهم است.  طنز نداریم ولی واقعاً بخش 
ضمن اینکه نویسنده ای هم که می نویسد باید با فضای 
طنز و کمدی آشنا باشد. اگر نویسنده از این فضا دور 
باشد نمی تواند متن خوبی بنویسد. در هرحال در همه 
کارها فیلمنامه مهم است نه فقط در کار طنز. از طرفی 
هم بازیگران بخش مهمی از کار هستند که می توانند به 

کاراکترها جان بدهند.
مهمترین  ادامه  در  بندی«  »چشم  سریال  بازیگر 
فیلمنامه  را در بخش  تلویزیون  مشکل سریال های طنز 

و خط قرمزهای موجود عنوان می کند.
سیاوش مفیدی در این زمینه چنین اظهار می کند: 
نمی گویم فیلمنامه های ما ضعیف هستند بلکه باید قوی 
تر شوند و چهارچوب داشته باشند. از طرفی کارگردانی 
هم که کار طنز می سازد باید با طنز آشنا باشد. اگر خط 

قرمزها هم کمتر شوند به نظرم سریال های طنزمان حال 
و روز بهتری پیدا می کنند.

»شکرآباد«  بازار«،  »خنده  طنز  برنامه های  بازیگر 
و »دست به نقد« در ادامه درباره اینکه چطور می شود 
سریالی همچون »چشم بندی« در عین حال که سفارشی 
است، چندان اسپانسر در آن گل درشت نباشد تا کار 
آسیب نبیند؟ معتقد است: سریال »چشم بندی« سریالی 
سفارشی به آن معنا نیست ولی خط اصلی داستان بحث 
که  است  ظرافتی  نبودن  بحث گل درشت  است.  بیمه 
نویسنده ها باید به آن توجه داشته باشند. به عنوان مثال 
در همین سریال، خط اصلی موضوع بیمه است اما هیچ 
نویسندگان  شکر  را  خدا  و  است  نشده  دُرشت نمایی 
نمی  بوده و سفارشی بودن کار، در ذوق  ما حواسشان 
این  اگر  که  می رود  پیش  داستان  جهت  در  بلکه  زند 
طور نباشد قطعا بیننده کار را پس می زند. به اعتقاد من 
بازیگر این مجموعه هیچ نکته ای را بزرگنمایی نکرده 

است.
درباره  صحبت هایش  همین  پیرو  مفیدی 
هستند،  تلویزیون  آنتن  روی  اکنون  که  سریال هایی 
سلیقه  باید  سازی  سریال  بخش  در  می کند:  تصریح 
مردم بیشتر در نظر گرفته شود. اگر با سلایق مردم پیش 
برویم و آگاهی داشته باشیم، نسبت به اینکه بیننده چه 
کاری را دوست دارد و جامعه طالب چه نوع کارهایی 
است، می توانیم مخاطب را مثل گذشته جذب کنیم. 
از طرفی دیگر من امیدوارم شرکت های دولتی دیگری 
مثل بیمه به تهیه کننده های صداوسیما کمک کنند تا 

بتوانند کار کنند و حداقل بودجه کارها تامین شود.
»چشم  سریال  کرد:  اعلام  پایان  در  بازیگر  این 
کار  فعلًا  و  بود  ام  تلویزیونی  کار  آخرین  بندی« 
و   »۱۳ »پلاک  سریال  در  آن  از  پیش  ندارم.  جدیدی 
یک مسابقه تلویزیونی با عنوان »آب و آتش« در شبکه 

نسیم حضور داشتم.

همین چند روز پیش بود با هم کلی گپ زدیم و گفت حالم خوب است اما 
از وقتی صدایش اشکال پیدا کرد دیگر برایمان نخواند. چقدر با صدایش 
در اتاق گویندگان کیف می کردیم، چه لحظه هایی بود حیف ... خیلی با 
برای  او هیچ گاه  میانمان رفت.  از  بزرگی  ادعا و  بودیم. مرد بی  هم رفیق 
مدیران دوبلاژ فیلم بازی نمی کرد، هیچ ادعایی نداشت و روحیه بالایش 

ستونی بود.
از  یکی  مومیوند  همت  علی  صحبت های  از  بخشی  جملات  این 
با درگذشت شهروز  باسابقه واحد دوبلاژ است که می گوید  گویندگان 

ملک آرایی بهترین رفیقش را از دست داد.
ریوی  عارضه  اثر  بر  کشورمان  باسابقه  دوبلور  آرایی،  ملک  شهروز 

شامگاه پنجشنبه، ۲۹ دی ماه از دنیا رفت.
دادن  دست  از  برای  ایسنا  با  گویی  و  گفت  در  مومیوند  همت  علی 
این صدای ماندگار کشورمان ابراز تاسف می کند و می گوید: آقای ملک 
آرایی را خدا رحمتشان کند روحشان شاد. من هنوز هم باورم نمی شود که 
با هم صحبت کردیم.  تلفنی  بود که  ایشان رفته اند. همین چند روز پیش 
اولین بار که از بیمارستان مرخص شدند و من با ایشان تماس گرفتم گفتند 
حالم خوب است و کلی با هم گپ زدیم اما صبح اول وقت جمعه وقتی 
صفحه انجمن دوبلاژ را باز کردم و عکس ایشان را دیدم انگار غم عالم مرا 
گرفت، اصلا باورم نمی شد. ایشان تا لحظه آخر روحیه اش را حفظ می کرد 

و خودش را خوب نشان می داد.
اظهار  چنین  کارایی  ملک  شهروز  شخصیت  توصیف  در  مومیوند 
می کند: ایشان روحیه بسیار خوبی داشتند. من در کمتر کسی این روحیه را 
دیده ام. آقای ملک آرایی چند دوره بیماری سخت را پشت سر گذاشتند 
بهترین  از  یکی  ایشان  بود.  این خیلی عجیب  و  نیاوردند  ابرو  به  ولی خم 
همکاران ما بودند که ما را ترک کردند و متاسفانه چند روز پیش هم آقای 
دوبلاژ  ماندگار  و صدای  پیشکسوتان  از  دیگر  یکی  پور  لطیف  هوشنگ 

فوت شدند که واقعاً حیف. 
به  تاکسیدو«  »تنسی  کارتون  تماشای  از  خاطراتش  بیان  با  او 
و  هم تبار  عزیز،  آرایی  ملک  آقای  می دهد:  ادامه  اینگونه  صحبت هایش 
هم زبانم بودند و سالیان سال افتخار همکاری با ایشان را داشتم. او مرد واقعاً 
برایشان  به جای خود، هر شخصیتی که  دوست داشتنی بود. هنر دوبله اش 
 ۶۲ خودم  من  می کردند.  اجرا  کیفیت  بهترین  با  می شد،  گرفته  نظر  در 
سالم است، زمانی وقتی کارتون »تنسی تاکسیدو« را تماشا می کردم هنوز 

نمی دانستم دوبله چیست یا همینطور »گالیور«. هیچ وقت به ذهنم نمی آمد 
افتخار این را داشته باشم که روزی در کنار چنین عزیزانی همکاری  که 
کنم که این افتخار نصیب ما شد و با آقای ملک آرایی خیلی رفیق شدیم. 
ایشان با اینکه سنش از من بیشتر بود همیشه نظر لطفش به ما زیاد بود. همیشه 
جویای احوالش بودم. ما اهل نهاوند هستیم و ایشان ملایر و تقریباً هم تبار 

و هم زبان و از یک فرهنگ بودیم.
شهروز  شخصیتی  بارز  نکات  به  حال  عین  در  باسابقه  دوبلور  این 
ملک آرایی اشاره می کند و می گوید: ایشان انسانی والا، دوست داشتنی و 
بامحبت بود. یکی از نکته های بارز شخصیتی آقای ملک آرایی این بود که 
واقعاً بی ادعا بود. هیچ وقت برای هیچ مدیر دوبلاژی فیلم بازی نمی کرد 
که به عنوان مثال بگوید فلان جمله را می گویم یا نمی گویم. هرکاری که 
به او پیشنهاد می دادند با کمال میل به استودیو می آمد و با بهترین کیفیت 

اجرا می کرد.
مومیوند همچنین درباره از دست دادن جمع کثیری از هنرمندان نسل 
طلایی دوبله و اینکه آیا روزی جوانان می توانند جایگزینی برای این نسل 
آقای  مثال  عنوان  به  و  بیاید  نیست کسی  قرار  می کند:  باشند؟ خاطرنشان 
لحاظ  به  اما  دارد  را  خودش  جایگاه  هرکسی  چون  شود،  آرایی  ملک 
کیفیتِ کاری، عزیزان باید تلاششان را بکنند و خودشان را به یک مرتبه 
برسانند. خوشبختانه جوانان خوبی به جمع ما اضافه شده اند.  نسل جدیدی 
که به دوبله آمدند گویا خون تازه ای در رگ های دوبله جریان پیدا کرد که 
اگر شرایط این اجازه را به نسل جوان بدهد، می شود از آنها به بهترین نحو 
استفاده کرد و آنها هم انسان های بزرگی شوند که البته انسان های بزرگی 
مثل  است؛  دخیل  زیادی  عوامل  حرفه ای  لحاظ  به  کار،  در  اما  هستند، 
دستمزدها، عجله در کارها و خیلی مسائل دیگر که من الان نمی خواهم به 

مشکلات بپردازم اما امیدوارم که این اتفاق در دوبله بیفتد.
از شهروز ملک  بهترین خاطره ای که  تعریف  با  را  او صحبت هایش 
در  عکس ها  اغلب  در  اینکه  درباره  و  می دهد  ادامه  دارد  یاد  به  آرایی 
کنار زنده یاد ملک آرایی حضور داشت، چنی توضیح می دهد: من همه 
را  نوعی خودم  به  دارم چون  قلبم دوست  از صمیم  را  دوبله  پیشکسوتان 
مدیون آنها می دانم اما آقای ملک آرایی عزیز به لحاظ اینکه با هم هم تبار 
آرایی ضمن  ملک  آقای  بودیم.  نزدیک  هم  به  خیلی  بودیم،  زبان  هم  و 
داشتند.  آواز خواندن  برای  هم  بودند صدای خوبی  اینکه گوینده خوبی 
برق  ایشان  به حنجره  قبل  مدت ها  از  داشتند  که  بیماری  دلیل  به  متاسفانه 

وصل بود و کمی صدایشان اشکال پیدا کرده بود. قبل از بیماری اش گاهی 
اوقات در اتاق گویندگان برایمان حسابی آواز می خواند. هیچ وقت یادم 
نمی رود، آنقدر زیبا می خواند که ما کیف می کردیم. لحظه به لحظه ای 
که با ایشان بودیم برایمان خاطره است. دیگر نمی دانم چه بگویم. هرچه 

بگویم کم است.
وی یادآور می شود: ما خیلی از عزیزان دوبله را از دست دادیم که 
منوچهر  استاد  مقامی،  جلال  استاد  عزیز،   جلیلوند  چنگیز  شدند.  حیف 
خیلی  و  زند  بهرام  آقای  هاشم پور،  خانم  حیف،  هزاران  که  اسماعیلی 
بودند.  ستاره  خودشان  برای  دوبله  آسمان  در  هرکدام  که  دیگر  دوستان 
هایم در  ماست. صحبت  با  یادشان همیشه  اما  است  جایشان همیشه خالی 
وصف آقای ملک آرایی فقط قطره ای از وجود ایشان بود. او واقعاً انسان 

بزرگ با روح بالایی بود و حالا دیگر در میان ما نیست. 
پرسش  این  به  پاسخ  در  گفت وگو  این  از  دیگر  بخشی  در  مومیوند 
که شهروز ملک آرایی تا چه زمان در حوزه دوبله فعال بود؟ چنین پاسخ 
می دهد: ایشان پنج، شش ماه آخر خیلی کار نمی کردند اما تا قبل از آن 
اینکه صدایشان  دلیل  به  را می گفتند.  نقش ها  یکسری  و  گاهی می آمدند 
کمی اشکال پیدا کرده بود. برای خودشان هم سخت بود ولی همین که با 
همین وضعیت قبول می کردند که سر کار بیایند، همان روحیه بالایی بود 
که برایتان گفتم. اگر این مشکل برای خود من پیش بیاید شاید حال این را 
نداشته باشم که از در خانه بیرون بروم اما روحیه بالای ایشان واقعا ستودنی 

بود. روحشان شاد، یادشان گرامی.
درگذشت  به  ایسنا  با  صحبتش  پایان  در  باسابقه  دوبلور  این 
و  می کند  اشاره  کشورمان  ماندگار  صدای  دیگر  لطیف پور،  هوشنگ 
افتخار  من  بودند.  ما  دوبله  پیشکسوتان  از  یکی  هم  ایشان  می گوید: 
بودم  شنیده  زیاد  شخصیتشان  درباره  ولی  نداشتم  را  ایشان  با  همکاری 
و  از نزدیک هم ایشان را زیارت کرده بودم.  آخرین باری که ایشان به 
ایران آمدند، مراسم بزرگداشتی در بنیاد فارابی بود که از طرف انجمن 
ایشان  بودم.  برنامه  مجری  خودم  من  و  شد  برگزار  برایشان  گویندگان 
می آیند  آدم ها  و  است  روزگار  رسم  این  البته  شدند؛  حیف  واقعاً  هم 
از  خیلی  شوند.  می  واقعا حیف  بعضی ها  اما  ماند  نمی  بروند. کسی  که 
اهالی دوبله اذعان می کنند هرچه یاد گرفتند از آقای لطیف پور بود و 
روحشان  داشتند.  استادی  حق  ما  پیشکسوتان  از  خیلی  گردن  بر  ایشان 

یادشان گرامی.  شاد، 

خاطرات علی همت مومیوند از شهروز ملک آرایی
چند روز قبل گفت حالم خوب است اما یک دفعه درگذشت!

یکشنبه 2 بهمن 1401 - 29 جمادی الثانی 1444- 22 ژانویه 2023- شماره 9651 

                     آگهی تجدید مناقصه عمومی دو مرحله ای)نوبت دوم(
                    شرکت تولید نیروی برق منطقه مرکزی

شرکت تولید نیروی برق منطقه مرکزی در نظر دارد مناقصه عمومی 
دو مرحله ای تهیه، نصب و راه اندازی تجهیزات ذخیره ساز در 
نیروگاه حرارتی شازند را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی 
کار  ارجاع  فرآیند  برگزاری  مراحل  کلیه  نماید.  برگزار  دولت 
)ستاد(  دولت  الکترونیکی  تدارکات  سامانه  درگاه  طریق   از 

به آدرسwww.setadiran.ir انجام خواهد شد. 
 1401/10/27 تاریخ  ستاد  درسامانه  مناقصه  انتشار   تاریخ 

می باشد. 
مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سایت : 

ساعت16:00 تاریخ 1401/11/3
مهلت زمانی ارائه پیشنهاد : 

ساعت 16:00تاریخ 1401/11/13 
زمان بازگشایی پاکت ها : 

ساعت 10:00 تاریخ 1401/11/16  
مبلغ تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار:

 900.000.000 نهصد میلیون ریال
شماره مناقصه: 2001001486000019

اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار: 
آدرس اراك-خیابان شریعتی- میدان فرمانداری-کوچه شهید 
 نجیمی.ساختمان مهر، شرکت تولید نیروی برق منطقه مرکزی.

تلفن 08632244148 
علیرضا شیخی مهرآبادی - مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره 

                        آگهی تجدید مناقصه عمومی دو مرحله ای )نوبت دوم(
                   شرکت تولید نیروی برق منطقه مرکزی

شرکت تولید نیروی برق منطقه مرکزی در نظر دارد مناقصه عمومی 
در  سرور  3دستگاه  اندازی  راه  و  نصب  تهیه،  ای  مرحله  دو 
نیروگاه حرارتی شازند را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی 
کار  ارجاع  فرآیند  برگزاری  مراحل  کلیه  نماید.  برگزار  دولت 
)ستاد(  دولت  الکترونیکی  تدارکات  سامانه  درگاه  طریق   از 

به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد. 
 1401/10/27 تاریخ  ستاد  درسامانه  مناقصه  انتشار   تاریخ 

می باشد. 
مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سایت : 

ساعت16:00 تاریخ 1401/11/3
مهلت زمانی ارائه پیشنهاد : 

ساعت 16:00تاریخ 1401/11/13 
زمان بازگشایی پاکت ها : 

ساعت 10:00 تاریخ 1401/11/16  
مبلغ تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار: 

800.000.000 هشتصد میلیون ریال
شماره مناقصه: 2001001486000021

اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار: 
آدرس اراك-خیابان شریعتی- میدان فرمانداری-کوچه شهید 
نجیمی.ساختمان مهر، شرکت تولید نیروی برق منطقه مرکزی.

تلفن 08632244148 
علیرضا شیخی مهرآبادی - مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره 

تصمیم متفاوت کیانو ریوز
رد پیشنهاد ۱۲ میلیونی 

به خاطر ال پاچینو
کیانو ریوز در تصمیم گیری متفاوتش پیشنهاد بازی ۱۲ میلیون دلاری 

»سرعت ۲« را رد کرد و بعد با ال پاچینو هم بازی شد.
به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از مووی نیوز، کیانو ریوز برای هم کاری 
با ال پاچینو در فیلم »وکیل مدافع شیطان« دستمزدش را کاهش داد، اما نپذیرفت 

که با دریافت ۱۲ میلیون دلار بار دیگر در دنباله »سرعت« بازی کند.
اگر بازی در نقش نئو مهم ترین نقش حرفه ای کیانو ریوز باشد، او 
این شانس را وقتی به دست آورد که ویل اسمیت به بازی در این نقش 
کلاسیک نه گفت زیرا احساس می کرد سازندگان این سه گانه علمی 

تخیلی کاملا بی تجربه هستند.
در حالی که ریوز جایگزین ویل اسمیت شد، ستاره »روز استقلال« 
بازی در اکشنی با عنوان »غرب وحشی« را پذیرفت که برخلاف موفقیت 

درخشان »ماتریکس« با واکنش منفی تماشاگران و منتقدان روبه رو شد.
سابقه دار  متعدد  فیلم های  به  گفتن  نه  در  هم  ریوز  خود  چند  هر 
فیلم  در  بازی  با  که  »سرعت« گفت  دنباله  به  را  بزرگش  نه  اما  است، 

اصلی شهرت زیادی در سال ۱۹۹۴ کسب کرده بود.
»سرعت« توسط گراهام یوست نوشته شد و جان دی بونت کارگردانی 
آن را برعهده داشت و کیانو ریوز با ساندرا بولاک در آن جلوی دوربین 
رفت. فیلم درباره افسری به نام جک تراون با بازی ریوز و مسافر اتوبوسی 
با بازی بولاک است که با زمان مسابقه می دهند تا اتوبوس پر از مسافر 

گروگان گرفته شده را از دست یک بمب گذار دیوانه نجات دهند.
اما کیانو ریوز به دنباله این فیلم با وجود پیشنهاد ۱۲ میلیون دلاری 
نه گفت در حالی که فیلم قبلی با بودجه ۳۰ میلیون دلاری ساخته شده 

بود و ۳۵۰ میلیون دلار فروش کرده بود.
»وکیل  ترسناک  فیلم  در  بازی  فیلم  این  جای  به  داد  ترجیح  وی 
مدافع شیطان« تیلور هکفورد را بپذیرد و برای آن دستمزد کمتری هم 

گرفت تا بتواند با ال پاچینو جلوی دوربین برود.
این یک تصمیم خیلی خوب بود زیرا »سرعت ۲« نه نظر منتقدان را جلب 
کرد و نه در گیشه موفق بود در حالی که »وکیل مدافع شیطان« ۱۵۲.۹ میلیون 

دلار فروخت و با اقبال منتقدان به ویژه برای بازی ال پاچینو روبه رو شد. 

ساخت سریالی درباره باستر کیتون 
با بازی رامی مالک

مت ریوز قصد دارد سریال کوتاهی درباره باستر کیتون بسازد که رامی 
مالک بازیگر آن خواهد بود.

به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از ددلاین، رامی مالک در حالی 
که به لطف بازی در سریال »مستر روبات« به شهرت رسید و سال ۲۰۱۶ 
برای بازی در آن برنده جایزه امی بازیگر مرد نقش اصلی شد، اکنون 
دوباره به صفحه تلویزیون باز می گردد تا در یک سریال کوتاه در نقش 

ستاره افسانه ای فیلم صامت یعنی باستر کیتون بازی کند.
این  کننده  تولید  هم  و  سازنده  هم  »بتمن«  کارگردان  ریوز  مت 

مجموعه کوتاه خواهد بود.
گفته شده تد کوهن برنده ۳ جایزه امی که نویسندگی سریال هایی چون 
»جانشینی«، »فرندز« و »ویپ« را در کارنامه دارد پس از امضای قرارداد از کتاب 
جیمز کرتیس با عنوان »باستر کیتون: زندگی یک فیلمساز«  برای نوشتن فیلمنامه 

بهره می گیرد. هنوز مذاکرات برای حق اقتباس از این کتاب قطعی نشده است.
این سریال برای برادران وارنر ساخته می شود تا در پلتفرم آنلاین این 
کمپانی ارایه شود. »بتمن« یکی از بزرگ ترین تولیدات این کمپانی در سال 
۲۰۲۱ بود که نزدیک به ۷۷۱ میلیون دلار فروش کرد و به نظر می رسد همین 

امر جایگاه محکمی برای ریوز در این کمپانی ساخته باشد.
باستر کیتون از تاثیرگذارترین و محبوب ترین ستاره های سینمای دوران 
خود بود که در فیلم هایی چون »خانه برقی«، »قایق بخار بیل جونیور«، »شرلوک 
جوان« و آنچه بسیاری از منتقدان و مورخان شاهکار او می دانند یعنی »ژنرال« 
بازی کرده بود. کیتون امروز به عنوان یک چهره تأثیرگذار فیلمسازی به یاد 
آورده می شود و کارگردان های بزرگ و متفاوتی مانند اورسن ولز، مارتین 
اسکورسیزی و مل بروکس از او به عنوان الهام بخش یاد می کنند. مالک پس 

از »اپنهایمر« کریستوفر نولان احتمالا در برابر دوربین این سریال ظاهر می شود.
ریوز پروژه های دیگری هم دارد که دنباله او برای »بتمن« از جمله 

آنهاست.

»جان ویلیامز« 
سوژه مستندی از »اسپیلبرگ«

جان ویلیامز ـ آهنگساز افسانه ای سینما ـ اکنون سوژه یک مستند بلند است 
که همکار قدیمی اش »استیون اسپیلبرگ« یکی از سازندگان آن خواهد بود.

 »Amblin Television« به گزارش ایسنا به نقل از هالیوود ریپورتر، کمپانی
متعلق به »استیون اسپیلبرگ« ساخت مستند زندگی نامه »جان ویلیامز« را بر 
عهده دارد که قرار است »لورنت بوزرو« کارگردانی آن را بر عهده داشته 
باشد؛ مستندسازی که تاکنون ساخت چند اثر مستند و فیلم پشت صحنه 

صدها فیلم از جمله آثار »اسپیلبرگ« را بر عهده داشته است.
»داریل  هاوارد«،  »ران  گریزر«،  »برایان  همراه  به  »اسپیلبرگ« 
و  برنشتاین«  »سارا  ویلکس«،  »جاستین  فالوی«،  »جاستین  فرانک«، 

»مردیت کالفرز« تهیه کنندگان اجرایی این مستند خواهد بود.
جان ویلیامز در طول هفت دهه فعالیت هنری، برای بیش از ۱۵۰ 
فیلم سینمایی مختلف آهنگسازی کرده است و بسیاری از مشهورترین 

قطعه ها را ساخته است.
همچنین برای چهار دوره از بازی های المپیک های ۱۹۸۴، ۱۹۸۸، 
۱۹۹۶ و ۲۰۰۲، مراسم تحلیف باراک اوباما، تعداد بسیاری کنسرت و 
میلادی  تا ۱۹۹۳  از سال ۱۹۸۰  و  ساخته  موسیقی  تلویزیونی  مجموعه 
رهبر اصلی ارکستر »بوستون پاپز« بوده  و اکنون یکی از رهبران برجسته 

آن به شمار می رود.
نام »جان ویلیامز« در سال ۲۰۰۰ میلادی در تالار مشاهیر هالیوود 
ثبت شد و این آهنگساز بنام موسیقی سینمای جهان در سال ۲۰۰۴ موفق 

به کسب نشان افتخار مجمع کندی شد.

در ادامه همکاری با نتفلیکس
تاریخ نمایش فیلم بعدی دیوید فینچر 

اعلام شد
دیوید فینچر کارگردان سرشناس سینما پاییز سال آینده با فیلم »قاتل« به چرخه 

اکران سینماهای جهان برمی گردد.
به  »قاتل«  فیلم  وب،  مووی  از  نقل  به  مهر  خبرگزاری  گزارش  به 
بازی  با  که  است  نوار  تریلری  نتفلیکس  برای  فینچر  دیوید  کارگردانی 
به  نوامبر ۲۰۲۳  قرار است  تیلدا سوینتون ساخته شده و  فاسبندر و  مایکل 

نمایش درآید.
پس از آن که یک دهه ساخت این فیلم معوق ماند، سرانجام نتفلیکس 
بتواند آن را کارگردانی  تا دیوید فینچر  پارامونت خرید  از  حقوق آن را 

کند.
در  اسکار  نامزدی   ۳ و  است  برنده گلدن گلوب  که  این کارگردان 
کارنامه دارد برای ساخت فیلم هایی چون »شبکه اجتماعی«، »منک«، »دختر 

گمشده«، »هفت« و »زودیاک« شناخته می شود.
فینچر در »قاتل« با اندرو کوین واکر نویسنده »هفت« دوباره همکاری 
کرده است. واکر فیلمنامه فیلم های دیگری چون »گرگینه« و »اسلیپی هالو« 

را نوشته است.

گرچه فینچر در ۵ سال اخیر تقریبا به صورت انحصاری با نتفلکیس 
قراردادی ۴  نوامبر ۲۰۲۰  در  به صورت رسمی  آنها  اما  است،  کار کرده 
ساله امضا کردند تا این همکاری را انحصاری کند. وی سازنده شماری از 
بزرگ ترین پروژه های نتفلیکس در دهه اخیر بوده که شامل »منک«، »عشق 

مرگ و روبات ها«، »خانه پوشالی« و »شکارچی ذهن« بوده است.
فیلم »قاتل« با اقتباس از یک مجموعه رمان گرافیکی فرانسوی به قلم 
اقتباس شده که داستان  با تصویرپردازی لوک جاکامون  نولنت  الکسیس 
قاتل بی نامی را روایت می کند که پس از سال ها بهترین بودن در کارش، 
این  بدهد.  را  مشتری هایش  جواب  باید  اما  باشد  قاتل  نمی خواهد  دیگر 

مجموعه از سال ۱۹۹۸ تا ۲۰۱۷ منتشر می شد.

مایکل فاسبندر نامزد اسکار و گلدن گلوب که بازیگر فیلم هایی چون 
»مردان ایکس«، »۱۲ سال بردگی« و »استیو جابز« بوده در نقش قاتل ظاهر شده 

است. در مقطعی گفته می شد برد پیت قرار است در این نقش بازی کند.
نیواورلئان،  که  فیلمبرداری  شده  کشور  و  قاره  چندین  در  فیلم  این 
شیکاگو، جمهوری دومینیکن، پاریس از جمله آنهاست. گفته شده اواخر 
نوامبر فیلمبرداری فیلم در سانتودومینگو انجام و فیلمبرداری در نهایت تا 

نیمه مارس ۲۰۲۲ تمام شد.
این فیلم قرار است ۱۰ نوامبر ۲۰۲۳ توسط نتفلیکس منتشر شود.

فینچر قرار است پیش درآمد »محله چینی ها« فیلم مشهور سال ۱۹۷۴ را 
هم برای نتفلیکس بسازد.


